
Zápisnica č. 1/2020 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Pitelová konaného dňa 15.05.2020 o 18:00 hod. 

v sále kultúrneho domu Pitelová 

 

Zasadnutie otvorila starostka obce Martina Záhorcová, privítala poslancov a hostí 

a skonštatovala, že prítomných je 6 poslancov, p. Fábiková sa ospravedlnila.  Zastupiteľstvo 

je uznášania schopné. 

 

Za zapisovateľa bola určená Michaela Vencelová. 

Za predsedu návrhovej komisie bola navrhnutá p Paššáková a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí p. Slašťan a p. Mališ.. Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh jednomyseľne. 

Starostka obce predložila program obecnému zastupiteľstvu, ktorým sa bude zastupiteľstvo 

viesť: 

1. Otvorenie zasadnutia, kontrola prítomných. 

2. Určenie zapisovateľa zápisnice, návrh na predsedu návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice. 

3. Schválenie programu. 

4. Kontrola plnenia uznesení. 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2019. 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2019. 

7. Správa nezávislého audítora za rok 2019 a Výročná správa za rok 2019 

8. Záverečný účet obce Pitelová za rok 2019. 

9. Návrh VZN č. 1/2020 o obecných poplatkoch. 

10. Správa majetku obce – majetkovo-právne vzťahy  

11. Informácia o činnosti Obecného úradu a starostky obce. 

12. Žiadosti. 

13. Diskusia – rôzne – interpelácie. 

14. Návrh na uznesenie. 

15. Záver. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili program, ktorý bol zverejnený jednomyseľne.  

 

Bod 4/  Kontrola plnenia uznesenia 

Z predchádzajúcich uznesení boli uložené úlohy:  

1. Kontrolór obce : preveriť súlad, alebo nesúlad ustanovení vo VZN č. 5/2019 o obecných 

poplatkoch a VZN 2/2019 o spôsobe náhradného zásobovania vodou., kontrolór predložil 

návrh, tento bod bude schvaľovaný samostatne. 

2. Obecný úrad mal preveriť stav vodovodu v časti obce Dolina. –starostka informovala 

poslancov o stretnutí s Ing. Neuzerom, riaditeľom investičného odboru Stredoslovenskej 

vodárenskej spoločnosti a o schválení žiadosti o nenávratný finančný príspevok.  

3. Obecný úrad mal preveriť či na  pozemky je uzatvorená nájomná zmluva  - po preskúmaní, 

konštatujeme, že zmluva neexistuje, následne bude tento bod riešený samostatne. 

 

Bod 5/ Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 

Správu o kontrolnej činnosti a zároveň aj plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

poslanci dostali vopred mailom. OZ berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra a plán kontrolnej činnosti na rok 2020 

Bod 6/ Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2019. 



Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu poslanci dostali vopred mailom. OZ 

berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu.  

 

Bod 7/ Správa audítora za rok 2019 a Výročná správa za rok 2019 

Dňa 20.04.2020 prebehol v obci audit účtovnej závierky za rok 2019. Správa nezávislého 

audítora a Výročná správa bola poslancom poslaná mailom. OZ berie na vedomie správu 

nezávislého audítora za rok 2019 a Výročnú správu za rok 2019.  

 

Bod 8/ Záverečný účet obce za rok 2019 

Obecné zastupiteľstvo v Pitelovej schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie 

bez výhrad. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vysporiadanie výsledku hospodárenia – 

prebytku rozpočtu vo výške 13 948,22 € (zisteného podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) 

a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov) – prevodom zostatku do 

Rezervného fondu obce v roku 2020.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

-- A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 9/ Návrh VZN č. 1/2020 o obecných poplatkoch 

Poslancom bol návrh VZN o obecných poplatkoch  č. 1/2020 poslaný mailom. Poplatok za 

vodu ostáva, nakoľko cenu musí stanoviť URSO, tabuľky pripravuje p. Ing. Ďaďo, následne 

v priebehu mája sa zašlú na URSO a potom sa bude cena schvaľovať. Navrhol sa zvýšiť 

poplatok za vyhlásenie v obecnom rozhlase  na 5 €, upravil sa článok 5, kde je odvolávka na 

VZN č. 2/2019. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

-- A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný                                                                                                               

 

Bod 10/ Správa majetku obce – majetkovo-právne vzťahy  

- Dokončiť cestu do Kuricov.  

Nanovo bol vypracovaný zjednodušený projekt na Opravu miestnej komunikácie do 

osady u Kuricov – II. úsek, obdržali sme Technickú sprievodnú správu aj rozpočtovú 

časť, kde sú vyčíslené náklady za stavbu vo výške 48 500,26 €. Starostka navrhuje 

dokončiť cestu prevodom peňažných prostriedkov v sume 46 740,95 € (najnižšia cena 

z prieskumu trhu) z rezervného fondu. 

 

 



Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

-- A A A A Z A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný         

OZ ukladá Obecnému úradu vypracovať zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením. 

- Nákup kolotoča, ktorý bude slúžiť našim občanom, umiestnený bude v parku 

Návrh použiť z rezervného fondu sumu 1 600 €  na nákup prvkov pre deti, ktoré budú 

umiestnené pri fontáne v parku.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

-- A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný         

OZ ukladá Obecnému úradu vypracovať zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením. 

- Budova bývalej MŠ  

plánujeme z budovy bývalej MŠ vybudovať nájomné byty, v platnosti je stále uznesenie 

č. 6/2015 zo dňa 18.12.2015, ktoré navrhuje starostka zrušiť. Prestavba a nadstavba 

budovy súpisného čísla 332 na nájomný bytový dom, Pitelová – 10 BJ“. OZ ruší 

uznesenie č. 6/2015 zo dňa 18.12.2015     

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

-- A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný   

       

Obecné zastupiteľstvo v Pitelovej schvaľuje  zámer výstavby 6 - nájomných bytov, ktoré 

vzniknú prestavbou jestvujúcej budovy bývalej Materskej školy vedenej na LV č. 983 v k. ú. 

Pitelová a ukladá Obecnému úradu zistiť podmienky financovania zo ŠFRB a pripraviť 

a zabezpečiť proces verejného obstarávania dodávateľsky s cieľom zabezpečenia a  

vypracovania projektovej dokumentácie. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

-- A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný 

 

Podmienky obchodnej verejnej súťaže na nájom pozemkov 

Z uznesenia č. 65/2019 bod 3.  vyplynula Obecnému úradu povinnosť preskúmať, či na 

pozemky bola uzatvorená nájomná zmluva na poľnohospodárske využitie, ak nie, mal 



OÚ navrhnúť spôsob a postup na uzatvorenie novej nájomnej zmluvy pri dodržaní 

podmienok stanovených v § 9a  zákona o majetku obcí č. 138/91 Zb., podmienky verejnej 

súťaže, zistenie trhovej hodnoty nehnuteľnosti, obvyklej ceny nájmu. Obecný úrad 

pripravil podmienky aj návrh nájomnej zmluvy.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

-- A A Z Z N N 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný 

 

Starostka obce určila komisiu v zložení Martin Kocian, MUDr. Nina Paššáková a Ing. Martin 

Slašťan, ktorá do najbližšieho zasadnutia OZ pripraví podmienky obchodnej verejnej súťaže 

a návrh nájomnej zmluvy.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

-- A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný 

 

Bod 11/ Informácia o činnosti Obecného úradu a starostky obce. 

Informácie o činnosti Obecného úradu a starostky boli poslancom poslané mailom. OZ berie 

na vedomie informáciu o činnosti Obecného úradu a starostky obce. Poslanec Slašťan navrhol 

vydávať na mesačnej báze „Pitelovský hlásnik“, pod jeho vedením, v ktorom budú informácie 

pre občanov. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

-- A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný           

                                                                                                     

Bod 12/ Žiadosti 

- Žiadosť p. Kosorínskej o zníženie poplatku za lístky na odvoz komunálneho odpadu. 

Poslanci sa zhodli, že to neumožňuje momentálne platné VZN o zneškodňovaní 

a nakladaní s komunálnym odpadom.  

- Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

-- N N N N N N 

- A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný        

    



- Žiadosť neziskovej organizácii Pierott so sídlom v Prešove na nadštandardnú liečbu 

v špecializovanom zariadení vo výške 40 – 50 € pre postihnutého Marka. Poslanec 

Slašťan navrhol sumu 10€. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

PharmDr.

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ing. Ján 

Chalmovský, 

PhD. 

Martin 

Kocian 

Ing. 

Lukáš 

Mališ 

MUDr. 

Nina 

Paššáková 

Ing. 

Martin 

Slašťan  

-- Z Z A N N A 

- A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný        

 

Bod 13/ Diskusia – rôzne – interpelácie 

Starostka informovala poslancov, že kontrolór obce JUDr. Spáč Darovacou zmluvou poskytol 

dar v podobe mesačnej čistej mzdy za 3 mesiace, čo je cca 500 €. Tieto finančné prostriedky 

predstavujú navýšenie príjmovej časti rozpočtu, a budú použité na finančnú alebo materiálnu 

pomoc občanom ktorí si nedokážu zabezpečiť pomoc sami alebo v rámci rodiny. Obecné 

zastupiteľstvo berie na vedomie 1. zmenu rozpočtu v roku 2020 v kompetencii starostky obce. 

Starostka obce predložila Oznámenie funkcii, zamestnaní, činností a majetkových pomerov 

verejného funkcionára za rok 2019 komisii na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

funkcionárov. P. Hudec prečítal stanovisko komisie, ktoré OZ zobralo na vedomie.  

Starostka informovala: 

- bola podpísaná Licenčná zmluva na software verejné obstarávanie pre obce a mestá, školy s 

ročným poplatkom 258 € s DPH.  

- sú pozastavené dotácie na podporu akcií vo verejnom záujme BBSK - žiadosť na akcie 

MDD a Dni obce v roku 2020, uvidíme ako sa situácia v súvislosti s koronavírusom bude 

vyvíjať  

- miera separácie odpadu za rok 2019 je vo výške 32,41 % (za rok 2018 30,18, %) 

-  budova Hasične – prebieha už rekonštrukcia, na ktorú obec dostala 30 000 € od 

Ministerstva vnútra SR. P. Hudec informoval o prebiehajúcich prácach 

- rekonštrukcia elektrickej časti (havarijný stav) v budove OÚ, už sa začala príprava 

projektovej dokumentácie 

- starostka vyzvala poslankyňu Paššákovú, aby zjednala nápravu na verejnom profile ZOMOS 

o nepravdivých údajoch rodinného prepojenia jej osoby s účtovníčkou obce a taktiež, že 

zverejnené podmienky verejnej obchodnej súťaže a nájomnej zmluvy boli len návrh, ktorým 

sa malo OZ zaoberať  

- Zvernica – k projektu ktorý bol predložený sme mali stretnutie, je v súlade so zákonom 

o poľovníctve, plánované bolo verejné stretnutie aj s občanmi, v súvislosti s pandémiou bolo 

toto stretnutie zrušené. Po uvoľnení opatrení budeme trvať na verejnom stretnutí s občanmi 

- bola nám schválená žiadosť o nenávratný finančný príspevok na projekt „Wifi pre Teba“, 

zaslali sme údaje potrebné na  vypracovanie Zmluvy 

- p. Ivan, ktorý kúpil rodinný v časti obce Záhrady sa informoval ohľadom cesty, ktorá je 

vedená na jeho pozemku. P. Paššáková mu vysvetlila, že nemá právo cestu zatarasiť, lebo je 

to miestna komunikácia a zo zákona nesmie obmedziť občanom prístup na komunikáciu.  

 



 

 

Bod 14/ Záver 

Starostka obce  poďakovala prítomným za účasť. 

 

Zapísala:  

Michaela Vencelová   dňa : 15.05.2020   ........................................ 

 

Overil:  

Ing. Lukáš Mališ  dňa : ........................    ....................................  

Ing. Martin Slašťan   dňa : ...........................  .................................... 


